

23 November/novembre 2021



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

British Columbia Disaster Relief Fund



The people of British Columbia are battling emergency, life threatening

conditions. To provide much needed relief, the Kiwanis Foundation of Canada is implementing a 2 for 1 disaster relief fund. For every \$2.00 donated, the Foundation will add \$1.00 up to \$100,000. Our goal is to raise a total of \$300,000 for the relief.

Three of our Directors (including our President) live in BC and will be monitoring the "High-Needs Areas" over the next 6 months to assist Families whose needs are not covered by Government Grants, Insurance, etc

Please forward Donations to the Kiwanis Foundation of Canada:
P. O. Box 5034
Brantford, ON

Fonds de secours pour le désastre en Colombie-Britannique

Les gens de la Colombie-Britannique des conditions d'urgence



qui menacent leurs vies. Afin de fournir l'aide dont ils ont beaucoup besoin, la Fondation canadienne du Kiwanis met en place un fonds de secours 2 pour 1. Pour chaque 2 \$ donné, la Fondation ajoutera 1 \$ jusqu'à concurrence de 100 000 \$. Notre objectif est de récolter 300 000 \$ en aide humanitaire.

Trois de nos directeurs (incluant notre Président) résident en Colombie-Britannique et ils contrôleront les «régions les plus affectées» au cours des six prochains mois pour aider les familles dont les besoins ne sont pas couverts par des subventions du

N3T 6J7

or click here to donate online. Tax receipts will be issued for individual donations.

This is a very tragic situation right in the middle of COVID-19 and our coming Christmas Season. BC Families are going to be in need of our support and we ask you and your Kiwanis Clubs to help these Families get through this difficult time.

Your Kiwanis Foundation of Canada thanks you, in advance, for your compassion and generosity in these truly challenging times.

Gouvernement, assurances, etc.

les

S.V.P., envoyez vos dons à la Fondation canadienne du Kiwanis,
Casier postal 5034
Brantford, ON
N3T 6J7

ou cliquez ici pour faire un don en ligne. Des reçus pour fins fiscales seront émis pour tous les dons individuels.

Il s'agit d'une situation des plus tragiques au centre de la pandémie COVID-19 et la saison des Fêtes qui approche. Les familles de la Colombie-Britannique sont sur le point d'avoir besoin de notre soutien et nous vous demandons ainsi qu'à vos clubs Kiwanis de venir en aide à ces familles en cette période difficile.

Votre Fondation canadienne vous remercie sincèrement à l'avance pour votre compassion et votre générosité en ce temps de défi collectif.

Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](#)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!